



communiqué

N°: 170
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

NOVEMBER 22, 1982
LE 22 NOVEMBRE 1982

OFFICIAL OPENING OF THE CANADIAN EMBASSY IN JORDAN

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, is pleased to announce the Official Opening of the Canadian Embassy in Amman, Jordan. The Honourable Mark MacGuigan, Minister of Justice and Attorney-General of Canada, will represent the Canadian Government at the opening ceremonies to take place November 23, 1982 at the new Chancery. During his two day visit, Dr. MacGuigan will meet the Minister of Foreign Affairs of Jordan and other senior political figures to discuss a variety of bilateral and international issues of mutual concern.

* * * * *

OUVERTURE OFFICIELLE DE L'AMBASSADE DU CANADA EN JORDANIE

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, est heureux d'annoncer l'ouverture officielle de l'Ambassade du Canada à Amman, en Jordanie. L'honorable Mark MacGuigan, ministre de la Justice et Procureur général du Canada, représentera le Gouvernement du Canada aux cérémonies d'ouverture qui se tiendront le 23 novembre 1982 à la nouvelle chancellerie. Durant sa visite de deux jours, Monsieur MacGuigan rencontrera le ministre des Affaires étrangères de la Jordanie et d'autres personnalités politiques pour discuter de diverses questions bilatérales et internationales d'intérêt commun.